
Sammanfattning Protokoll

Söderbärke hembygdsförening 27 juni 2023

Dagens möte innehöll till stora delar reflektioner över arrangemangen midsommarafton på
Hagudden och Trefaldighetsafton i Lövmarken. Båda arrangemangen gick utmärkt bra.
Till källan i Lövmarken kom som vanligt cirka 30 personer för att njuta av platsen, lyssna till
körsång och kanske dricka källvatten. Styrelsen beslutade att till nästa år ta kontakt med
Gysinge skog angående av granbarkborren angripna granar och att i tid inför nästa år se över
räcket vid källan.

Till midsommarfirandet på Hagudden kom som vanlig mycket folk. 899 personer betalade in
sig, till det kan läggas alla barn samt alla med folkdräkt som gick in gratis.
Läggas till kan att den hyrda högtalaranläggningen från ”Rock Micke” i Ludvika fungerade
utmärkt.

Nästa möte beslutades till den 28 augusti.

Sammanfattat av
Anna Falkengren
Sekreterare


